
Nagunämnden § 29 03.09.2020

Aktuella frågor

Nagunämnden 03.09.2020 § 29
 Nämnden diskuterade isrinken i Nagu inkommande vinter och önskar att

idrottssektorn i brådskande ordning kontaktar berörda parter för att komma
överens om dess skötsel. Nämnden påpekar även att rinken är i behov av
underhåll bland annat för att vattnet skall hållas i rinken och inte rinna ut. Nu
finns risk för att hela sargen delvis kommer att rasa. Mikael Enberg och Fia
Isaksson kontaktas i frågan.

 Nämnden diskuterade  behovet av cykelvägar längs ringvägen och funderade hur
de för det ändamålet planerade 50 000 euro i årets budget använts. Förfrågan
skickas till Matias Jensén och Tomas Eklund.

 Efter en livlig turistsäsong diskuterade nämnden det skriande behovet av
husbilsparkering samt tältplatser i Nagu. Nämnden vill veta hur detta skall lösas
inför inför följande säsong. Förfrågan skickas till Tomas Eklund och John Forsman.
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